

聖公會聖提摩太小學  
2024-2025 年度小一入學申請須知

1. 報名日期：2024 年 6 月 3 日至 6 月 30 日
2. 填寫小一入學申請表，並連同下列文件一併遞交本校：
  - a) 學生出生證明文件影印本；
  - b) 小一註冊證影印本；
  - c) 統一派位選擇表格(家長存根)影印本；
  - d) 學生最近的成績表；
  - e) 推薦信(如有)。
3. 校方接獲有關申請後，會以電話聯絡家長，以安排面試  
(接見學生和家長) 日期和時間等。
4. 校方希望藉面試了解學生的禮儀態度，中、英文說話的表達能力及簡單的數學運算能力等。
5. 校方將以電話聯絡取錄者，如申請者於 7 月 31 日仍未接獲本校致電者，是次申請則作落選論。

# S.K.H. St. Timothy's Primary School

## 2024-2025 Primary One Admission Application Information

1. Date of application: From 3<sup>th</sup> June 2024 to 30<sup>th</sup> June 2024.
2. Complete the Primary One Admission Application Form and submit it together with the following documents to our school:
  - a) A photocopy of student's birth certificate.
  - b) A photocopy of Primary One Registration Form.
  - c) A photocopy of Primary One Admission (Central Allocation) Choice of Schools Form (Parent's Copy).
  - d) Student's latest report card.
  - e) Letter of recommendation (if any).
3. Upon receipt of the application, the school will contact the parents by phone to arrange the date and time of the interview (meeting with the student and parents).
4. Through the interview, the school hopes to understand students' manners, their ability to express themselves in both English and Chinese and their ability to do simple mathematics.
5. Applicants who have not received a call from our school by 31<sup>st</sup> July 2024 will be considered unsuccessful in their application.